
Dorpsschouw Wintelre, 25 april 2024 
 
Aanwezig 
Namens Dorpsraad Wintelre:  

Gerard van Ruijven, Jan Heuveling, Henk van der Heijden en Kees Dankers 
 
Namens Platform Mensen met een Beperking:  

Marcel van Hest  
 
Namens KBO:  

Ad van Mol 
 
Namens gemeente Eersel:  

wethouder Kox, Otto Lijssen, Robin vd Kerkhof en Arian Wouters. 
 
--- 
 
Vertrek vanaf de Rosdoek onder leiding van Gerard van Ruijven. 
 
--- 
 
Algemeen 

• Pilot mbt onkruid op verharding 
Aangegeven wordt dat de pilot om met heet water/stoom onkruid op verharding te bestrijden 
wat betreft de Dorpsraad niet geslaagd is: De stoom/heet water komt niet diep genoeg in de 
wortel en 2 weken later is het onkruid weer ‘groen’.  
Arian geeft dit intern door (oa. plein Rosdoek, locatie van Dodenherdenking) (29/4 gedaan; 
wordt meegenomen in de evaluatie) 

• Stamschot  
Dit wordt in de gemeente altijd in het najaar verwijderd met de zaag. Gedacht wordt dat dit  
beter in het voorjaar ‘geplukt kan worden’.  
Arian geeft dit intern door. (29/4 gedaan: men  
deelt deze mening niet, want dan zou het werk 2x per jaar moeten plaatsvinden omdat het  
stamschot in de zomer weer aangroeit) 

• Wijze van maaien naast fietspaden 
In Veldhoven gebruiken ze een maaier met directe afzuiging. In Eersel is gekozen voor kle-
pelen omdat dat wellicht beter is voor de biodiversiteit. Met het klepelen komen echter veel 
steentjes en takjes op het fietspad terecht wat het fietsen oncomfortabel maakt. Wanneer we 
willen blijven klepelen is het verzoek om nadien de fietspaden te vegen.  
Arian zet dit verzoek door. (29/4 gedaan) 

• Afgelopen winter is er veel wateroverlast geweest 
Robin heeft vertelt wat zowel het waterschap als de gemeente doen om herhaling te  
voorkomen. Ook particulieren hebben hier effect op (dichtgelegde sloten in ere herstellen 
bijvoorbeeld) 

 
Slikdijk 

• Kruispunt Slikdijk, Akkerweg, Koemeersdijk: Verkeersveiligheid 
Otto vraagt of naar het voorstel uit de mail dd 22/2 gekeken is. Aangegeven wordt dat deze optie  
goed is, mits geen verhoging (liever met asmarkering). Otto neemt dit verzoek in behandeling. 

• Hoek eind Slikdijk Kemkesveld: doortrekken van de stoeploop voor de mensen vanaf Koemeer 
Het voetpad wordt niet gebruikt zoals het er nu ligt. Iedereen is het ermee eens dat het nu niet 
logisch eruit ziet. Verschillende (on)mogelijkheden, op zowel op civieltechnisch als verkeerstech-
nisch gebied, worden ter plaatse besproken. De vraag is alleen of mensen het wel gaan volgen 
wanneer ze komend vanaf Koemeer richting het centrum lopen: tijdens de schouw staken we de 
kruising ook, uit gewoonte, diagonaal over.  
Otto reageert hierop dat in Nederland -binnen de bebebouwde kom- voetgangers overal mogen 
oversteken en wanneer ze ervoor kiezen om diagonaal over te steken dat dat dus mag. Het voet-
pad ligt er ter bescherming en ter alternatief, maar het is dus niet verplicht dit te volgen. De situa-
tie wordt intern nog overlegd. 

 
 
 



 
 
 
 
Plein Rosdoek 

• Groener aanzicht richting parkeerstroken  
Naar aanleiding van de mail dd 15/4/24: Het idee om bestrating tussen de bomen weg te halen, 
is achterhaald en die wens is niet meer van toepassing. Men is het eens dat het gazon ‘geprikt’ 
moet worden en is blij dat de boomspiegels aandacht krijgen. Het doel om, gezien vanaf De 
Rosdoek, het zicht op de auto’s te verminderen wordt echter met het planten een stoken bloem-
bollen niet bereikt. Het argument dat er ivm 4 dagen kermis nauwelijks iets mogelijk is, vindt 
men discutabel. Gedacht dat een aantal meter groenblijvende/bloeiende vaste planten aan de 
zijkanten, waarbij doorgangen blijven (niet aaneengesloten over de gehele breedte, zodat er 
voor de kermis en bij evenementen nog wel doorgangen zijn) mogelijk moet zijn. Er zal overleg 
moeten plaatsvinden met alle betrokkenen, waarbij het vooral van belang is dat de werkgroep 
draagvlak heeft in het dorp en met de organisatie van de kermis. De gemeenteraad heeft im-
mers besloten in iedere dorpskern een kermis te willen behouden. Daarom kan de werkgroep 
mogelijk het beste contact zoeken met de firma Regter, omdat zij de kermissen in Eersel organi-
seren.  
Arian zal René Kortooms, contactpersoon namens de Dorpsraad hiervoor, in contact met hen 
brengen. Wanneer daar overeenstemming uit komt kunnen we bekijken wat hiervan + op welke 
termijn en op welke wijze dit uitvoerbaar is. 

 
Willibrordusstraat   

• Herinrichting laat op zich wachten 
De herinrichting staat al jaren in de begroting, maar bij de aanbesteding blijkt te weinig budget te 
zijn geraamd, waardoor de gemeenteraad hierin keuzes zal moeten maken. Dit gebeurd via de 
Voorjaarsnota (in mei in de commissie/raad). De Dorpsraad is van mening dat er niet uitgesteld 
kan blijven worden: de noodzaak is hoog! Zij geeft als optie de Willibrordusstraat op te knippen 
en het werk gefaseerd uit te voeren.  
Arian zal Joep, projectleider, kennis laten nemen van deze suggestie. 

• Onderhoud pleintje schuin tegenover de COOP (locatie Dodenherdenking) 
Er zijn vraagtekens of dit pleintje wel in de bestekken zijn opgenomen. Nu ziet het er acceptabel 
uit (er staat nog onkruid op de klinkers), maar dat komt omdat het onlangs onder handen is ge-
nomen omdat het gemeentelijke Dodenherdenking hier de week na de schouw plaatsvindt. An-
ders wordt er nooit naar dit stukje in het centrum omgekeken aldus de Dorpsraad.  
Arian gaat dit navragen. (29/4 gedaan: het pleintje zit wel in het bestek. Mocht onderhoud ach-
terblijven dan svp melden) 

 
Pastor v/d Heijdenstraat 

• Op deze locatie wordt stilgestaan, maar vanuit de Dorpsraad, het PMB en de KBO willen ze dit bre-
der trekken: de trottoirs zijn op vele locaties niet toegankelijk voor bijvoorbeeld mensen met een rol-
lator. 

Otto vertelt dat de Pastor vd Heijdenstraat zelf geen aangewezen trottoirs heeft. Dit zou volgens 
de DR, PMB en KBO wel moeten. Gesteld wordt dat de Pastor vd Heijdenstraat een belangrijke 
wandelverbinding naar de COOP en de kerk: bij een evt. herindeling ziet men graag een auto-
luwe straat met een fatsoenlijk voetpad aan 1 zijde. Momenteel is een herinrichting echter niet 
aan de orde omdat de weg zelf in een redelijke staat verkeerd. 
Wanneer de wens is om de strook als trottoir aan te duiden zullen de bomen geruimd moeten 
worden en mogen er geen auto’s meer geparkeerd worden. Wanneer deze wens bestaat èn ie-
dereen uit de straat dit wil (dus ook de mensen die er nu hun auto parkeren hiermee akkoord 
zijn) dan kan dit aangevraagd worden en bekeken worden of dit werk opgevoerd kan worden om 
budget te verkrijgen.  

 
Kloosterstraat  

• wit verven straatversmallingen 
Otto verwijst naar de antwoordmail dd 22/2 waarin staat aangegeven dat we dit niet gaan doen 
(punt 6). Dit standpunt is ongewijzigd. 

• Het trottoir is hier smal (door overgroeiing) en slecht qua bestrating. 
Arian maakt hier meldingen van. (29/4 melding #9395 aangemaakt) 

 
 
 



 
 
 
 
 
Korenbloemlaan 

• Het onlangs nieuw aangelegde trottoir is niet volgens de afgesproken maatvoering (= 2 cm schuin 
vanwege afwatering) aangelegd. Het ligt 8 cm schuin en is daardoor ontoegankelijk. 

Arian geeft dit aan Dave, projectleider, door. (29/4 gedaan: hij geeft aan dat tijdens de uitvoering 
al contact over geweest is en dat het niet aangepast wordt omdat vanwege de bestaande hoog-
tes het trottoir niet anders aangelegd kan worden) 

 
Kekkeneind / Biemeren 

• De elementenverharding van het fietspad is verslechterd door de enorme regenval + er is sprake  
van overhangend groen 

Otto vertelt dat onlangs weginspecties zijn geweest en dat de gegevens nu verwerkt worden. 
Afhankelijk daarvan wordt actie ondernomen. De DR zegt voorstander te zijn voor een geasfal-
teerd fietspad omdat het comfortabeler is. Otto reageert hierop dat het huidige fietspad sowieso 
pas vervangen wordt zodra het niet meer voldoet aan de normen die hiervoor gelden. 
Arian maakt melding van het overhangend groen (op 29/4 melding #9397 aangemaakt) 

 
Merenweg 

• Verlichting fietspad 
Gevraagd wordt of de uitvoering nog op schema ligt (=voor bouwvak klaar). Arian gaat dit na. 

 
Regenboogbank 

• De Dorpsraad wil graag gekend worden in de locatie van de bank 
Arian verteld dat de opdracht van de gemeenteraad heel specifiek was en dat op basis daarvan 
per kern 2 locaties in gedachten zijn. Voordat plaatsing plaatsvindt zullen de Dorpsraden geïn-
formeerd worden 

 
 
 
 
 
Awou01, 29-04-2024 


